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2 Orientering fra 
- Formanden 
- SKB 
- Elevrådet 
- Lærerne 
- Ledelsen  

Formanden: Lisbeth har valgt at udtræde af bestyrelsen.  
Formanden lægger op til, at man henvender sig til ham, hvis der er for-
slag til bestyrelsens måde at arbejde på. 
SKB: Der har været møde omkring veje ved Danehofskolen afd. Vin-
dinge (Søren og afd. Leder Ida). Afventer næste skridt med skitser.   
Lærerne: Der er behov for en tidligere dagsorden til bestyrelsesmø-
derne. Tilbagemelding på, at de store elever er indforstået med, at der 
ikke handles i Aldi. De har brug for, at der kommer overblik over indhol-
det i maden, som kan bestilles i kantinen fra jobcenteret. 
Ledelsen: Pernille W, der er læringsvejleder, er blevet tovholder på 
elevrådet. Der er møde i morgen. Arbejdstilsynet har været på skolen, 
og der er efterfølgende arbejdet med temaet psykisk og fysisk vold i 
MED- udvalget, og der er planlagt møde for personalet. Der er udarbej-
det procedure – evaluering senere. 
Ordblindestrategi og læsevejledere har der været en del fokus på.  
 

1 Økonomi / budget Status ved Mia, herunder drøftelse af forældrebetaling v. studietur. 

Mia gennemgik budgetoversigt til mødet. Forbrug og forventet forbrug. 

Der er nedjusteret på bygninger, IT og vikar. F.eks. vikardækkes der 

ikke, når der er to-lærere og kendt fravær dækkes af teamet i højere 

grad.  

Der blev til mødet forelagt et skiftligt oplæg, der påtænkes sendt til læ-

rere, så lærerene kan tænke med ift. dækning af kendt fravær. 

Der ønskes fra bestyrelsen et overblik over fraværsårsager, så der kan 

arbejdes med indsatser. 

Ved opsyn fra naboklasse. Forslag om statistik over, hvilke klasser der 

ofte har fravær.   

Ønske om punkt på mødet i maj med sygefravær - indsatser 



Pernille beskriver udfordringer ift. det økonomiske omkring studietur. 
Hvor høj kan forældrebetalingen være? Hvor meget kan klassekasserne 
bære?...punkt til næste gang, hvor der er forskellige oplæg. 
 
Bestyrelsen har ført tilsyn med økonomien. 
 

3 Kortere skoledage + 
UUV/dobbelt lærer 
ressourcer + næste års 
planlægning 

Pernille  

Orientering omkring næste års planlægning. Lærerne er inddraget på 

flere møder, hvor de har været med til at kvalificere prioriteringerne. 

Kortere skoledage med 2-lærere/pædagoger. 

Obs på at fortælle den gode historie, så alle forældre bliver informeret 

på AULA. 

4 Retningslinje for ind-
tjening til studietur på 
8. årgang 

Bilag kommer til mødet 

Punktet rykkes til næste gang. 

5 Prøvehandling  Kort orientering + drøftelse af kommunikation, hvis der kommer en 
godkendelse. 

Der har for udvalget været brug for flere økonomiske beregninger, som 
økonomisk afdeling i kommunen er ved at udarbejde. Prøvehandlingen 
bliver taget op på kommende møde. Forvaltningen bakker op.  

6 Orientering om erstat-

ningskrav ift. mobilte-

lefoner.  

Pernille 
Der er kommet svar fra forsikringskontoret: 
Som udgangspunkt skal skader på elevers egne ting dækkes af forældrenes 
egen forsikring (Indbo) 
 
Hvis deres mobil telefon går i stykker i vores varetægt skal vi dække telefonen 
hvis der er tale om en uagtsom handling fra vores side. Vi kan kun blive ansvar-
lige for skader hvis vi har handlet ansvarspådragende og her vurderer vi altid 
ud fra culpa. 
 
Det er altid skadelidtes bevisbyrde hvis der er uenighed om hvad der er sket.  
 
Skader på ting udlånt til eleven af kommunen skal betales af os medmindre vi 
kan bevise at eleven har ødelagt tingen ved at handle uagtsomt. Her skal en 
evt. ansvarsforsikring på eleven betale medmindre eleven har handlet forsæt-
ligt (så er det af egen lomme). Kun nogle forsikringer dækker skader forvoldt af 
børn ved forsæt.   

 

7 Præst og flytning af ti-

der.  

Pernille 
Søren sender til Pernille, så det kan sendes videre. 

8  7. klassefordeling Dorte 



Det er vigtigt, at rammer og prioriteringer når at blive vendt i bestyrel-
sen.  
I bestyrelsen skal der laves årshjul.  
Drøftelse om der skal være flere ekstraordinære bestyrelsesmøder eller 
formandskabet skal indkaldes.  
 
I dette års klassedeling har der kun været til to klasser, da tildelingen 
har været til det. Derfor har der ikke været mulighed for drøftelse af 
klasser med fordeling. 
 
Drøftelse af princip for klassedannelse. Arbejdsgruppe ift. princip: Per-
nille, Anders og  Nick. 
 
Der er behov for forældremøde på 6. årgang ift. kommende skoleår og 
klassedannelser. Pernille følger op. 
 

9 Næringsbeskrivelse af 

mad 

 

Elevrådet skal undersøge, om der kan komme info om indholdet på ma-
den, der kan bestilles i jobcenterets kantine. Elevrådet skal også evalu-
ere ordningen. 
Tager punktet med på næste møde 
 

10 Personalesituation 
Ledelsen præsenterer.  
Uden elevråd. 

Orientering uden referat.  

11 Evt. (5 min) Mødet næste gang er kl. 17.00 

12 Emner til næste besty-
relsesmøder 

Til opfølgning på kommende møde: 

- Princip for forældrekørsel. Ledelsen laver udkast til møde i 
marts. 

- Opfølgning på forældreundersøgelse om skole/hjem samarbejde 

- Evaluering fra lærerne og elevrådet om 9. klasses mulighed for 

at forlade skolen. 

- Tilbagemelding omkring deltagelse af rettighedsrådsrep. på sko-

lebestyrelsesmøder – beslutning herefter 

- Evaluering inden sommerferien ift. arbejdet med fysik/psykisk 

vold. 

- sygefravær – indsatser til maj 

- Lejrskole i 8. klasse. 

 


